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PROTOKÓŁ Nr 2 

 II sesji Rady Miejskiej Ciechocinka 

z dnia 28 listopada 2018 r. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia II sesji Rady Miejskiej VIII kadencji w latach 2018-2023 dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej Jerzy Sobierajski. Na wstępie odsłuchano hymn RP. Następnie 

Przewodniczący powitał wszystkich radnych, osoby zaproszone i gości.  

 

 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad i protokolantów. 

- p. Przewodniczący - Na sekretarza obrad proponuję r. Grzegorza Adamczyka, na 

protokolantki p. Masłowską i p. Turkiewicz. Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu uznam, że Wysoka 

Rada akceptuje proponowane przeze mnie osoby (nie zgłoszono sprzeciwu). 

 

 

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad. 

- p. Przewodniczący – Zanim przedstawię porządek obrad informuję Państwa, że przyszło 

rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie uchwały z 15 października, która przyjęła Statut Gminy 

Miejskiej Ciechocinek i chciałbym Państwa prosić, by umieścić w porządku obrad projektu 

uchwały, którą Państwo przed chwilą otrzymali. Poproszę wnioskodawcę, czyli Pana 

Burmistrza, czy wyraża zgodę na poszerzenie porządku obrad? 

- p. Burmistrz – Oczywiście dla mnie sprawa jest bezdyskusyjna. Rozstrzygnięcie nadzorcze, 

wpłynęło w dniu wczorajszym i pewnie podobnie, jak Państwo, nie było możliwości, żeby się 

z nim w szczegółach zapoznać, ale wcześniej już mieliśmy pierwszą informację  

o tym, że w części dotyczącej niektórych zapisów, przyjętego przez Radę poprzedniej 

kadencji statutu, Komisja Statutowa, a w konsekwencji Rada Miejska, popełniła błędy, które 

w tym statucie znaleźć się nie powinny. Koniecznością jest to, aby pochylić się nad 

niektórymi z tych uchylonych zapisów i przeanalizować je, ewentualnie dokonać korekt. 

Statut, jako całościowy dokument został opublikowany w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego, z wyłączeniem tych elementów, których nieważność 

stwierdził nadzór prawny Wojewody. Jako wnioskodawca poprzedniego projektu uchwały, 

także i dzisiaj wnoszę do Wysokiej Rady o wprowadzenie do porządku dodatkowego punktu, 

czyli projektu uchwały w sprawie powołania Doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej 

Ciechocinka. O podjęcie takiej uchwały zwracam się do Państwa z uprzejmą prośbą. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję Panu Burmistrzowi. W związku z tym proponuję, żeby  

w punkcie 3 naszej sesji zapisać projekt uchwały w sprawie powołania Doraźnej Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej Ciechocinka. Bardzo proszę o głosowanie w tej sprawie. 

 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad i wprowadzenie projektu uchwały  

w sprawie powołania Doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej Ciechocinka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jarosław Jucewicz, Jolanta 

Kędzierska, Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, Agnieszka Rybczyńska, 

Daniel Skibiński, Wojciech Skotnicki, Sebastian Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Dariusz 

Szadłowski, Wojciech Zieliński. 
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- p. Przewodniczący – Przegłosowany został dodatkowy punkt do porządku. Zatem czytam 

cały porządek obrad: 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 2. Wybór sekretarza obrad  

i protokolantów. 3. Przedstawienie porządku obrad. 4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie 

uchwał w następujących sprawach: 1. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Ciechocinka na 2018 rok; 2. Udzielenie odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego  

w Aleksandrowie Kujawskim na uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej Ciechocinek. Chciałem jeszcze powiedzieć, 

że Rada jest prawomocna, na 15 radnych wszyscy obecni są na dzisiejszej sesji. 

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad z przyjętą poprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jarosław Jucewicz, Jolanta 

Kędzierska, Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, Agnieszka Rybczyńska, 

Daniel Skibiński, Wojciech Skotnicki, Sebastian Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Dariusz 

Szadłowski, Wojciech Zieliński. 

 

- p. Przewodniczący – Porządek obrad został przyjęty. 

 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
 

Ad. 4.1. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na  

2018 rok. 

- p. Przewodniczący – Proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji. 

- r. K. Lipiński – Komisja Finansowo-Budżetowa, Planowania i Współpracy Gospodarczej  

w składzie 11 osób: za głosowało 10 osób, 1 osoba wstrzymała się. Komisja pozytywnie 

opiniuje powyższy projekt. 

- r. D. Szadłowski – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta  

w składzie 9 osób: 8 osób głosowało za, 1 osoba wstrzymała się. Komisja pozytywnie 

rekomenduje projekt uchwały. 

- r. J. Kędzierska – Komisja Uzdrowiskowa głosowała nad projektem uchwały i wszyscy 

członkowie Komisji opowiedzieli się za przyjęciem uchwały. 

- r. S. Sobieraj – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego głosowała również w danej 

sprawie. 8 osób było za, 1 głos sprzeciw. Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały. 

- p. Przewodniczący – Otwieram dyskusję w tym punkcie. Kto z Państwa radnych chciałby 

zabrać głos?  

- r. T. Dziarski – Kwestia dotycząca zapytania do przewodniczącego Komisji Komunalnej, bo 

wydaje mi się, że na wczorajszej Komisji była jedna osoba wstrzymująca się, a nie sprzeciw. 

- r. S. Sobieraj – Faktycznie, sprostowanie, źle się wyraziłem, dokładnie tak było, 8 za  

i 1 głos wstrzymujący się. 

- p. Przewodniczący – Widzę, że nie ma chętnych do dyskusji. Wczoraj bardzo długo, 

dokładnie analizowaliśmy ten projekt uchwały. Zatem proszę o głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały. 
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Głosowanie w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Ciechocinka na 2018 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jarosław Jucewicz, Jolanta 

Kędzierska, Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, Agnieszka Rybczyńska, 

Daniel Skibiński, Sebastian Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Dariusz Szadłowski, Wojciech 

Zieliński 

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Wojciech Skotnicki 

 

- p. Przewodniczący – Rada Miejska Ciechocinka podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2018 rok. 

 

 

Ad. 4.2. Udzielenie odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Miejskiej Ciechocinek 

- p. Przewodniczący – Proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji. 

- r. K. Lipiński – Komisja Finansowo-Budżetowa, w składzie 11 osób, głosowała za 

przyjęciem powyższej uchwały. 10 głosów za i 1 wstrzymujący się. 

- r. D. Szadłowski – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta,  

w składzie 9 osób, jednomyślnie głosowała za przyjęciem projektu uchwały. 

- r. J. Kędzierska – Komisja Uzdrowiskowa rozpatrywała ten problem i wszyscy członkowie 

komisji byli za przyjęciem tej uchwały. 

- r. S. Sobieraj – Komisja Komunalna i Porządku Publicznego, również w wyniku 

głosowania, jest za przyjęciem projektu uchwały. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

- r. W. Skotnicki – Wnoszę o dokonanie trzech poprawek, o których wczoraj była mowa na 

posiedzeniu komisji. W miejsce trzech kropek proponuję wstawienie liczby XXX/239/13, po 

wyrazie z dnia, dodanie 25 marca. Druga poprawka dotyczy kwestii wielkiego słownika 

ortograficznego PWN. Po dokładnym sprawdzeniu i analizie stwierdzam, że nie ma czegoś 

takiego, jak wielki słownik ortograficzny, jest wielki słownik języka polskiego. Wnioskuję  

o dokonanie tej poprawki. Trzecia poprawka, a której wspominał Pan radny Dziarski, 

mianowicie poprawa błędu 1196 na rok 2013.  

- p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem poprawek 

zgłoszonych przez p. radnego Skotnickiego? 

- r. J. Jucewicz – Wydaje mi się, że przed głosowaniem powinna być dyskusja nad wniesioną 

poprawką. Tak dla porządku. 

- p. Przewodniczący – Ogłosiłem dyskusję. 

- p. Przewodniczący – Oczywiście, jeżeli ktoś z Państwa miałby uwagi, czy jakieś 

zastrzeżenia, to ta dyskusja może się odbyć, ale propozycje p. radnego Skotnickiego są tak 

oczywiste, że chyba nikt nie ma cienia wątpliwości, że należy je uwzględnić. 

- p. Przewodniczący – Bardzo proszę o głosowanie. 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia poprawek do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na 

uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Miejskiej Ciechocinek, zgłoszonych przez radnego Wojciecha Skotnickiego.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15): Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jarosław Jucewicz, Jolanta 

Kędzierska, Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, Agnieszka Rybczyńska, 

Daniel Skibiński, Wojciech Skotnicki, Sebastian Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Dariusz 

Szadłowski, Wojciech Zieliński 

 

- p. Przewodniczący – Podjęta została uchwała w sprawie przyjęcia poprawek do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego  

w Aleksandrowie Kujawskim na uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej Ciechocinek, zgłoszonych przez radnego 

Wojciecha Skotnickiego. Czy ktoś z Państwa chciałby w tym punkcie zabrać głos? Nie widzę. 

Zatem poddaję pod głosowanie projekt całej uchwały z przegłosowanymi poprawkami 

 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę 

Prokuratora Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na uchwałę w sprawie przyjęcia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej Ciechocinek 

wraz z poprawkami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jarosław Jucewicz, Jolanta 

Kędzierska, Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, Agnieszka Rybczyńska, 

Daniel Skibiński, Wojciech Skotnicki, Sebastian Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Dariusz 

Szadłowski, Wojciech Zieliński 

 

- p. Przewodniczący – Rada Miejska Ciechocinka podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na uchwałę  

w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej 

Ciechocinek wraz z poprawkami. 

 

Ad. 4.3. Powołanie Doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej Ciechocinka. 

- p. Przewodniczący – Ponieważ poprzednio komisja działała w 5-osobowym składzie, myślę, 

że teraz będzie tak samo. Zatem proszę, najlepiej żebyście Państwo sami zgłosili się do 

Doraźnej Komisji Statutowej. Kto z Państwa chciałby pracować w tej Doraźnej Komisji 

Statutowej, bardzo proszę o zgłoszenie się. Zgłosił się p. radny Skotnicki. Jeśli mógłbym 

zasugerować, to może p. radna Kędzierska, jako prawnik  

- r. J. Kędzierska - Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Może p. radny Dziarski? 

- r. T. Dziarski – Dziękuję za propozycję, ze względów czasowych nie jestem w stanie jej 

przyjąć. To zbyt poważny dokument, żeby tak z doskoku do niego podchodzić. 

- p. Przewodniczący – Może radny Adamczyk?  

- r. G. Adamczyk - Wyrażam zgodę. 

- p. Burmistrz – Ja jednak zwróciłbym się z prośbą do r. T. Dziarskiego, żeby wyraził zgodę 

na pracę w tej Komisji Doraźnej. Pańskie wykształcenie predysponuje Pana do tego. Nie jest 
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to opracowanie nowego projektu statutu, tylko kwestia odniesienia się do tych elementów, 

które zostały zakwestionowane przez nadzór prawny Wojewody. 

- r. T. Dziarski – Dziękuję bardzo za takie zaufanie, ja z chęcią bym przystąpił, natomiast 

boję się, że ze względów czasowych nie będę w stanie pomóc. Z uwagi na to, że jest to 

poważny dokument, nie chciałbym hamować prac zespołu. Może być tak, że zespół się 

spotka, a ja nie będę w stanie przyjść i później będzie negatywny komentarz, że wyraziłem 

zgodę, a nie dałem rady. Tym bardziej, że to jest akurat koniec roku i dodatkowe prace mnie 

czekają, jeżeli chodzi o kwestie zawodowe. 

- p. Przewodniczący – Zgłasza się Pan Przewodniczący Zieliński. 

- r. J. Kędzierska – Proponuję p. radnego Jucewicza.  

- r. J. Jucewicz - Wyrażam zgodę. 

- p. Burmistrz – W kwestii informacyjnej. Do Państwa dyspozycji oczywiście będzie Pani 

Sekretarz Miasta i radca prawny Urzędu. Nie są członkami komisji formalnie, natomiast, jeśli 

Państwo uznacie, że obecność i wiedza Państwa byłaby przydatna, to pozostają do Państwa 

dyspozycji. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję bardzo. Odczytuję kandydatów do Komisji Doraźnej:  

p. radny Skotnicki, p. radna Kędzierska, p. radny Adamczyk, p. radny Zieliński i p. radny 

Jucewicz. Bardzo proszę o głosowanie. 

 

Głosowanie w sprawie powołania Doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej 

Ciechocinka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: (14): Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jolanta Kędzierska, 

Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, Agnieszka Rybczyńska, Daniel 

Skibiński, Wojciech Skotnicki, Sebastian Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Dariusz Szadłowski, 

Wojciech Zieliński 

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Jarosław Jucewicz 

 

- p. Przewodniczący – Podjęta została uchwała w sprawie powołania Doraźnej Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej Ciechocinka. 

 

 

Ad. 5. Zakończenie obrad II sesji Rady Miejskiej Ciechocinka kadencji 2018-2023. 

- p. Przewodniczący – Dobrnęliśmy do końca obrad. Zamykam obrady II sesji Rady Miejskiej 

Ciechocinka VIII kadencji w latach 2018-2023. 

 

Na zakończenie sesji odsłuchano hymn RP.  

Czas trwania sesji: od godz. 11.00 do godz. 11.35 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

              Przewodniczący 

Protokołowała                            Sekretarz obrad                                 Rady Miejskiej 

                                                                                                              

Katarzyna Turkiewicz             Grzegorz Adamczyk                           Jerzy Sobierajski                                                                                                


